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Referat bestyrelsesmøde torsdag d. 18. januar 2024 

Kl. 18:30-19:00 & 19:00-21:00 i KLG 
 
Deltagere: Susanne Olesen (SUO), Hans-Anton Sørensen (HAS), Allan M. Skydt (AMS), Bjørn B Lauritzen 
(BBL), Lars Kesby (LK), Steen Jensen (SJ), Morten Mortensen (MM), Hans Erik Mogensen (HEM). 
Afbud: Regina Madsen (RG), 

Dagsorden: 
 
Formøde / Gæster: 
 
Kl. 18:30 til 19:00 Præsentation v/Ar-Co og Torben Hagen ifm. Helhedsplan for 

1.    salen. Projekt 01.A_Loftsisolering & belysning inkl. 
visualisering. 

 
 
Beslutningspunkter: 
 
Kl. 19:00 til 21:00  

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 

2. Godkendelse af referat fra seneste møde 
Godkendt 
 

3. Evt. opfølgningspunkter fra sidste møde, samt 
gennemgang og opdatering af aktivitetsplan. 
Gennemgået og justeret. 
 

4. Status Årsregnskab 2023 og Budget 2024. 
Det budget for 2024, der fremlægges for Generalforsamlingen 
vil være med et forventet overskud på kr. 102.871 kr. 
Regnskabet for 2023 er ved at være færdigt, og der forventes 
et stort overskud, grundet bl.a. merindtægter på leje og green-
fee, kontingenter, sponsor, momskompensation, samt bespar-
elser på drift. Yderligere detaljer fremlægges på den kommen-
de generalforsamling 
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5. Regnskabspraksis for anskaffelser som vi i KLG straks 
afskriver/udgiftsfører, og hvor beløbet aktuelt er kr. 20.000 
ønskes hævet til kr. 30.000 fremadrettet, da det giver en 
mere smidig administration, og hæver grænsen for 
hvornår noget skal aktiveres og afskrives. 
Godkendt 
 

6. Gennemgang af materiale fra Ar-Co med afsæt i prioriteter 
fra sidste bestyrelsesmøde for 1. salen i klubhuset. 
Vi har to etaper i forhold til energioptimering i klubhuset, hvor 
vi ser på projekterne og undersøger i.f.t. U-værdier og Co2-
beregninger, økonomi og prioriteringer. Inkl. mulighederne for 
Fundraising. 
 

7. Status og drøftelser for Juniorhus/rum ift. 
byggeansøgninger, fundraising mv., hvor vi har 
økonomisk tilsagn fra Norlys p.t. 
Bestyrelsen drøftede sagen og har brug for at afklare hvor vi 
må bygge og hvad der skal til af evt. godkendelser. Punktet 
genoptages på næste møde. 
 

8. Trænersituationen KLG 2024, samt sammensætning Hole-
in-one fortsat. 
MM gav en status på søgning efter en træner, hvilket er svært, 
men der arbejdes med nogle forskellige muligheder. 
Der fra 1.januar ’24 en ny sammensætning i HiO hvor Dorthe 
Kudsk udtræder som kompagnon og Britta Stenger tiltræder i 
stedet. Gældende Forpagtnings- & Rengøringsaftale er opda-
teret tilsvarende og underskrevet af HiO & KLG. 
 

9. Status og sidste detaljer ifm. Generalforsamlingen 2024, 
som afholdes onsdag d. 21. februar ’24 i KLG. 
Drøftet. Indkaldelse til Generalforsamlingen offentliggøres. 
 

10. Forslag fra medlemmerne. 
Et medlem henvender sig med forslag om etablering af en 
permanent landgangsbro fra volden over til kørebroen mellem 
hul 1 + 18, set i lyset af de stadig hyppigere oversvømmelser 
på banen.  
Bestyrelsen takker for henvendelsen/forslaget, og kan oplyse 
at der i den langsigtede plan for banen kigges på forskellige 
løsningsforslag for området, dog indgår en permanent 
landgangsbro ikke som en del af dette. 
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Orienteringspunkter: 
 

1. Orientering fra manager. 
MM orienterede om daglig drift og aktiviteter for den 
kommende periode. 
 

2. Orientering fra baneudvalgsformanden. 
Der er blevet fjernet en del træer på banen, hvilket har givet 
meget luft. Flere har spurgt til næste etape på baneforbedring-
erne, hvilket der orienteres om på Generalforsamlingen i 
februar.  
 

3. Eventuelt og næste møde torsdag d. 21. marts 2024 
Vi er igen med i Golferen i Centrum, som er en tilfredsheds-
undersøgelse. 

 
 _____________________________________________________________________ 

                           
For referatet Susanne Olesen 

 

 

 

 

Hans Anton Sørensen (Formand)  Lars Kesby (Næstformand) 

 

 

 

Allan Skydt (Kasserer)   Bjørn Lauritzen (Baneudvalgsformand) 

 
 
 
Susanne Olesen (Sekretær) 
 


